
 

 İL GENEL MECLİSİNİN 2024 YILI KASIM AYI OLAĞAN 

 TOPLANTISININ BİRİNCİ BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAKTIR 
 

        5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanununun 12 nci maddesi gereğince, İl Genel Meclisinin 2024 

yılı Kasım ayı olağan toplantısının birinci birleşimine 01.11.2024 Cuma günü saat 15.30’da 

Meclis Başkanı Hasan SOYGÜZEL’in Başkanlığında meclis toplantı salonunda başlandı. 

 

        Meclis çalışmalarına başlamadan yoklama yapıldı. Yapılan yoklamada, üyelerden Ali 

Oğuz BERBEROĞLU, İnanç KAYA, Zeynel ŞAHİN, Burçin TANGÜREK, Muttalip TUNÇ, 

Resul ÇİFTÇİ, Metin TOK, Mustafa TUNALI, Ferruh KARADENİZ, Özcan KANAT, Murat 

KAYA, Ali ZARA, Mehmet KARA, Süleyman ÇELEBİ, Cenap ALTINÖZ, Oktay ATİK, 

Aykut TÜRKER, Recep BAHAR ve Özgür BAYRAKTAR olmak üzere tüm üyelerin 

toplantıya iştirak ettikleri görüldü. Böylece çoğunluğun olduğu görülerek meclis çalışmalarına 

devam edildi. 

 

        Meclis Başkanı; İdare yetkilileri ve Milletvekilimiz ile birlikte İl Özel İdaresi bünyesinde 

ilimizde uygulanması planlanan bazı projelerle ilgili görüş alışverişinde bulunmak üzere Çevre 

Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığına ziyarette bulunduklarını, bu ziyarette Kocadere 

Sahil Projesi, Fıstıklı Meydan Düzenlenmesi ve Yağhane Projesi için Bakanlık tarafından 

önemli ölçüde hibe desteğinde bulunulacağını, ayrıca bir adet Çöp Toplama Aracı ile 

köylerimizde kullanılmak üzere yeterli miktarda Çöp Konteynırları için hibe desteği talebinde 

bulunduklarını ve bu taleplerin de uygun görüldüğü konusunda meclisi bilgilendirdi. 

 

        Gündemin birinci maddesinde yer alan; Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe 

Yönetmeliğinin 24 üncü maddesi ile 5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanununun 45 inci maddesine 

göre hazırlanan Yalova İl Özel İdaresinin 2025 Yılı Bütçe Tasarısının İl Genel Meclisinde 

görüşülerek karara bağlanması ile ilgili İl Özel İdaresi Mali Hizmetler Müdürlüğünün 

meclisimize havaleli 29.10.2024 tarihli ve 33247 sayılı teklif yazıları okundu. Meclis Başkanı 

tarafından konu hakkında meclise bilgi verildi. Yapılan müzakereler neticesinde, söz konusu 

teklifin yasal süresi (beş iş günü) içerisinde incelenerek bir rapor halinde meclise sunulması 

için Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesi hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 

 

        Gündemin ikinci maddesinde yer alan; İl Özel İdaresi bünyesinde çalışmakta olan 

memurlara, sözleşmeli personele, işçilere ve emekli olan personele verilecek kimlik kartları ile 

ilgili “Personel Kimlik Kartı Yönergesi”nin İl Genel Meclisince görüşülerek karara bağlanması 

teklifi hakkında İhtisas Komisyonlarınca hazırlanan raporlar okundu. Yapılan müzakereler 

neticesinde, komisyon raporlarında belirtildiği gibi; İl Özel İdaresi bünyesinde çalışmakta olan 

memurlara, sözleşmeli personele ve 4857 sayılı İş Kanunu kapsamındaki işçiler ile emekli olan 

personele verilecek kimlik kartlarının tipi, şekli ve ölçülerinin belirlenerek ona göre 

düzenlenmesi, dağıtılması, değiştirilmesi, kullanılması, geri alınması ve imha edilmesine ilişkin 

usul ve esasları belirleyen ve son şekli verilerek ekte sunulan “Personel Kimlik Kartı 

Yönergesi”nin kabulü ile 3011 sayılı Resmi Gazetede Yayımlanacak Olan Yönetmelikler 

Hakkında Kanununun 2 nci maddesi doğrultusunda ilan edilerek yürürlüğe konulması hususu 

oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 

 

        Gündemin üçüncü maddesinde yer alan; köy dokusunun bozulmaması ve köy dokusuna 

aykırı farklı yapılaşmaların önüne geçilmesi amacıyla, belediye mücavir alan sınırları dışında 

planı bulunmayan köy ve mezraların köy yerleşik alanları içerisinde bir parselde birden fazla 

yapı yapılması teklifi müzakereye açıldı. Meclis üyelerinden Burçin TANGÜREK söz alarak, 

idari ve hukuki açıdan herhangi bir olumsuzluğun yaşanmaması için 3194 sayılı kanunun 27 

nci belirtilen hususlardan, “özel kanunlara ilişkin hükümler saklı kalmak kaydıyla” hususu, 

“2020 yılında alınan kararın iade edilmesine dair valiliğin gerekçeli görüşü” ve Çevre 

Bakanlığının konu ile ilgili görüşlerinin meclisimizde detaylı bir şekilde tartışıldıktan sonra 



 

karara bağlanmasının daha doğru olacağı yönündeki görüşünü meclise iletti. Yapılan 

müzakereler neticesinde; konunun hukuki ve teknik yönleriyle detaylı bir şekilde incelenerek 

sonucunun bir rapor halinde meclise sunulması için İl Genel Meclisinin bu ayki olağan 

toplantısının son birleşimine kadar ertelenmesi hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 

 

       Gündemdeki diğer konuların görüşülmesi için 02.11.2024 Cumartesi günü saat 10.00’da 

meclis toplantı salonunda toplanmak üzere Kasım ayı olağan toplantısının birinci birleşimine 

son verildi. 

 

 

 

 

   

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

İL GENEL MECLİSİNİN 2024 YILI KASIM AYI OLAĞAN 

 TOPLANTISININ İKİNCİ BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAKTIR 
 

        5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanunu’nun 12 nci maddesi gereğince, İl Genel Meclisinin 

2024 yılı Kasım ayı olağan toplantısının ikinci birleşimine 02.11.2024 Cumartesi günü saat 

1.00’da Meclis Başkanı Hasan SOYGÜZEL’ in Başkanlığında meclis toplantı salonunda 

başlandı. 

 

        Meclis çalışmalarına başlamadan yoklama yapıldı. Yapılan yoklamada, üyelerden Ali 

Oğuz BERBEROĞLU, İnanç KAYA, Zeynel ŞAHİN, Burçin TANGÜREK, Muttalip TUNÇ, 

Resul ÇİFTÇİ, Metin TOK, Mustafa TUNALI, Ferruh KARADENİZ, Özcan KANAT, Murat 

KAYA, Ali ZARA, Mehmet KARA, Süleyman ÇELEBİ, Cenap ALTINÖZ, Oktay ATİK, 

Aykut TÜRKER, Recep BAHAR ve Özgür BAYRAKTAR olmak üzere tüm üyelerin 

toplantıya iştirak ettikleri görüldü. Böylece çoğunluğun olduğu görülerek meclis çalışmalarına 

devam edildi. 

 

       Gündemin dördüncü maddesinde yer alan; 5018 sayılı Kamu Mali Yönetimi ve Kontrol 

Kanununun 9. maddesi ile 5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanununun 31. maddesi gereğince, 

kalkınma planları, programlar, ilgili mevzuat ve benimsenen temel ilkeler çerçevesinde 

hazırlanan ve Yalova İl Özel İdaresi 2025-2029 Yılı Stratejik Planı teklifi hakkında İhtisas 

Komisyonlarınca hazırlanan raporlar okundu. Meclis üyelerinden Oktay ATİK söz alarak; 

öncelikle stratejik plan çalışmalarında emeği geçenlere teşekkür ediyorum dedi. Önceki dönem 

stratejik planında daha çok altyapı ve çeşitli sosyal faaliyetlere yer verildiğinin görüldüğünü, 

yeni hazırlanan stratejik planda personel eksikliğini giderilmesi ve makine parkının 

güçlendirilmesi için gerekli alımların yapıldığını, hem personel sayılarında hem de araç ve iş 

makineleri bakımından hatırı sayılır artışın olduğunu, hizmetlerin daha ekonomik ve verimli bir 

şekilde yerine getirilmesi için teknolojik araç gereçlerin alımına önem verilmesi gerektiğini, 

idareye ait taşınmazların tespit edilerek ihtiyaç duyulan alanlarda vatandaşların yararına olan 

hizmetlerde kullanılmasının önem arz ettiğini, idarenin sorumluluk alanında bulunan köy 

yollarının standartlarının yükseltilmesi için çağdaş yaşama uygun bir şekilde gerekli yapım 

bakım ve onarım işlerine önem verilmesi gerektiğini, planı incelediğinde yirmi birinci ve yirmi 

ikinci sayfada “karar alma ve icra yetkisi” ifadesinin iki defa geçtiğini, dolayısıyla bunlardan 

birinin silinmesi gerektiğini, imar planı yapma konusunda vatandaşların talepleri sebebiyle 

zorluklar yaşadıklarını, Fıstıklı imar planının buna örnek olduğunu, Burhaniye köyümüze köy 

yerleşik alan sınırı kararının alınmasının önem arz ettiğini, gençlerimizin sosyal ve sportif 

faaliyetlerini yerine getirebilmeleri için bütçe imkanları çerçevesinde en azından her yıl bir 

köyümüze kompleks spor tesisi yapılması gerektiğini, köylerde düğün salonu yapılacaktır 

ifadesinin, her köye düğün salonu yapılacak gibi algılanacağını, dolayısıyla düğün salonu 

yerine köyün zaruri ihtiyaçlarını karşılayacak çok amaçlı salonların yapılması yönünde ifade 

kullanılmasının daha doğru olacağını, İl Özel İdaresinin kısıtlı olan bütçesinin en ekonomik bir 

şekilde kullanılarak vatandaşlarımızın ihtiyacını karşılayacak daha fazla alt ve üstyapı 

hizmetlerinin yerine getireceklerine inandıklarını dile getirdi. Meclis Başkanı; yaklaşık 20 yıl 

gibi bir süre belediyede çalıştığı dönemde stratejik plan çalışmalarını yürüttüklerini, Gençlik ve 

Spor İl Müdürlüğü ile bir çalışma yürüterek Akköy köyümüzde spor tesis yaptıklarını, bütçe 

imkânları dâhilinde gençlerimizin sosyal ve sportif alanlardaki aktivitelerini yerine 

getirebilmeleri için ihtiyaç duyulan köylerde spor tesisi yapma gayreti içerisinde olacaklarını, 

köylerimizde alt ve üstyapı konusunda önceliklere dikkat ederek ona göre konuların 

performans programına alınarak gerçekleştirme çabası içerisinde olacaklarını ifade etti. Yapılan 

müzakereler neticesinde, komisyon raporlarında belirtildiği gibi; 5018 sayılı Kamu Mali 

Yönetimi ve Kontrol Kanununun 9 uncu maddesi ile 5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanununun 31 

inci maddesi kapsamında oluşturulan komisyon marifetiyle yapılan çalışmalar sonucunda, idari 

birimlerin yanında dış paydaşlardan da alınan talepler doğrultusunda, ilin gelecekteki 

ihtiyaçları ve bu ihtiyaçlar ışığında, idarenin orta ve uzun vadeli amaçlarını, temel ilke ve 



 

politikalarını, hedef ve önceliklerini, performans ölçütlerini, bunlara ulaşmak için izlenecek 

yöntemler ile kaynak dağılımlarını içeren plan ile birlikte, kamu idarelerinde kalkınma planları, 

programlar, ilgili mevzuat ve benimsedikleri temel ilkeler çerçevesinde geleceğe ilişkin misyon 

ve vizyonlarını oluşturmak, stratejik amaçlar ve ölçülebilir hedefler saptamak, performanslarını 

önceden belirlenmiş olan göstergeler doğrultusunda ölçmek, uygulamanın izleme ve 

değerlendirmesini yapabilmek amacıyla, mevzuat hükümlerine uygun olarak hazırlanan ve son 

şekli verilerek İl Encümeninin görüşü ile birlikte kitapçık halinde meclisimize sunulan Yalova 

İl Özel İdaresi 2025-2029 Yılı Stratejik Planının kabulü hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul 

edildi. 

 

        Gündemin beşinci maddesinde yer alan; 5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanununun 6 ve 31 

inci maddeleri ile 5018 sayılı Kamu Mali Yönetimi ve Kontrol Kanununun 9 ve 11 inci 

maddeleri gereğince hazırlanan Yalova İl Özel İdaresinin 2025 Yılı Yatırım Çalışma ve 

Performans Programı teklifi hakkında İhtisas Komisyonlarınca hazırlanan raporlar okundu. 

Meclis Başkanı; stratejik planın 5 yıllık, performans programının ise 1 yıllık olduğunu, stratejik 

plana göre konuların performans programına alınarak bütçe imkanları çerçevesinde 

gerçekleştirildiğini dile getirdi. Meclis üyelerinden Oktay ATİK söz alarak; Kültür ve sosyal 

İşler Müdürlüğünün 2025 yılı performans programında bakım evlerinde kalan yurttaşlarımızın 

ranza vb. ihtiyaçların temini konusuna yer verilmediğini, ayrıca köy yollarının yapımı 

konusunda beton yolların yapımının performans programında belirtilmediğini, çöp 

konteynerlerinin sayısının arttırılması ve alımının yapılmasının hızlandırılması gerektiğini dile 

getirdi. Üyelerden Süleyman ÇELEBİ söz alarak; köylerimizdeki çöp konteynerlerinin bakım 

ve onarımlarının yapılması ve köylerimize yeterli sayıda çöp konteynerlerinin verilmesi 

gerektiğini ifade etti. Meclis Başkanı; Bakanlık tarafından hibe dilecek çöp konteynerleri ve 

sayıları belli olduktan sonra varsa ihtiyaç duyulan çöp konteynerlerinin özel idare bütçe 

imkânları ile temin ederek köylere dağıtacaklarını dile getirdi. Üyelerden Burçin TANGÜREK 

söz alarak; köyler için öngörülen parke taşı döşemesi konusunda eksiklik olduğunu, parke taşı 

döşenmesi konusunda nüfusu yoğun ve büyük olan köylerin öncelik durumları da dikkate 

alınarak ona göre belirlenmesinin daha doğru olacağı yönündeki görüşünü meclise iletti. Meclis 

Başkanı; köylerimizdeki parke taşı işi daha çok KÖYDES Programı kapsamında gönderilen 

ödenekler çerçevesinde belirlenip yapıldığını, varsa eksikliklerin muhtarlıklarda alınacak 

talepler de değerlendirilerek gerekli olan yerlere parke taşı yapılmasına öncelik vereceklerini, 

bir önceki ay meclis toplantısında meclisimizin bilgisine sunduğum, Aksaray ilinde katıldığım 

il genel meclisi başkanları toplantısında, bazı illerin köy sayısının az olması ve bu köylerimizde 

yol, su ve kanalizasyon gibi altyapı çalışmaların çoğunun yapılmış olması nedeniyle, KÖYDES 

programı kapsamında sadece yol, su ve kanalizasyon için gönderilen ödeneklerin öncelik 

durumuna göre çeşitlendirilerek vatandaşlarımızın ihtiyacı olan diğer alt ve üstyapı 

hizmetlerinde değerlendirilmesi yönünde çalışma yapılması önerisinde bulunduklarını ve bu 

yönde çalışma yapılması gerektiği ifadelerini yetkililere aktardıklarını dile getirdi. Üyelerden 

Oktay ATİK söz alarak; köylerimizde yapılan su ve kanalizasyon çalışmaları sonucunda 

yollarda yapılan kazılar ve konulan rögarlar arasındaki mesafeler konusunda teknik çalışma 

yapılması ve bu hususların teknik şartnamede belirtilmesinin daha isabetli olacağı yönündeki 

görüşünü meclise iletti. Üyelerden Özcan KANAT söz alarak; köylerdeki yolların 

bozulmasının sebeplerinden biri su ve kanalizasyon hatlarının yollardan geçmesinden 

kaynaklandığını, buna bir çözüm getirilmesinin gerekli ve yararlı olacağını dile getirdi. Yapılan 

müzakereler neticesinde, komisyon raporlarında belirtildiği gibi; 5302 sayılı İl Özel İdaresi 

kanunun 6 ve 31 inci maddeleri ile 5018 sayılı Kamu Mali Yönetimi ve Kontrol Kanununun 9 

ve 11 inci maddeleri gereğince; kurumun stratejik plan ve performans hedefleri ile hizmet 

gereklerine uygun olarak hazırlanan ve sorumlulukları altındaki kaynakların etkili, ekonomik 

ve verimli şekilde elde edilmesi ve kullanımının sağlaması, kayıp ve kötüye kullanımının 

önlenmesi, malî yönetim ve kontrol sisteminin işleyişinin gözetilmesi, izlenmesi ve yetkililerin 

Kanunda belirtilen görev ve sorumluluklarının yerine getirilmesi konularını içeren ve İl 

Encümenince incelenerek görüşü ile birlikte meclisimize sunulan Yalova İl Özel İdaresi 2025 



 

Yılı Yatırım Çalışma ve Performans Programının kabulü hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul 

edildi. 

 

        Gündemdeki diğer konuların görüşülmesi için 03.11.2024 Pazar günü saat 10.00’da meclis 

toplantı salonunda toplanmak üzere Kasım ayı olağan toplantısının ikinci birleşimine son 

verildi.  

 

 

 

 

   

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

İL GENEL MECLİSİNİN 2024 YILI KASIM AYI OLAĞAN 

 TOPLANTISININ ÜÇÜNCÜ BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAKTIR 

 

        5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanunu’nun 12 nci maddesi gereğince, İl Genel Meclisinin 

2024 yılı Kasım ayı olağan toplantısının üçüncü birleşimine 03.11.2024 Pazar günü saat 

10.00’da Meclis Başkanı Hasan SOYGÜZEL’in Başkanlığında meclis toplantı salonunda 

başlandı. 

 

        Meclis çalışmalarına başlamadan yoklama yapıldı. Yapılan yoklamada, üyelerden Ali 

Oğuz BERBEROĞLU, İnanç KAYA, Zeynel ŞAHİN, Burçin TANGÜREK, Muttalip TUNÇ, 

Resul ÇİFTÇİ, Metin TOK, Mustafa TUNALI, Ferruh KARADENİZ, Özcan KANAT, Murat 

KAYA, Ali ZARA, Mehmet KARA, Süleyman ÇELEBİ, Cenap ALTINÖZ, Oktay ATİK, 

Aykut TÜRKER, Recep BAHAR ve Özgür BAYRAKTAR olmak üzere tüm üyelerin 

toplantıya iştirak ettikleri görüldü. Böylece çoğunluğun olduğu görülerek meclis çalışmalarına 

devam edildi. 

 

        Gündemin altıncı maddesinde yer alan; İl Özel İdaresinin sorumluluk alanında bulunan 

köylerin refah düzeylerinin arttırılması ve ekonomik açıdan desteklenmesine yönelik gelir 

getirici mahiyette projeler geliştirilerek hayata geçirilmesi teklifi hakkında İhtisas 

Komisyonlarınca hazırlanan raporlar okundu. Yapılan müzakereler neticesinde, komisyon 

raporlarında belirtildiği gibi; İl Özel İdaresi katkılarıyla sebzecilik ve meyvecilik faaliyetlerinin 

geliştirilmesi yönünde alternatif projeler geliştirilerek hayata geçirilmiş ve bu projeler için 

çiftçi üreticilerimize fide, fidan ve tohum gibi birçok alanda önemli ölçüde destekler 

verilmiştir. Tarım arazilerinden umulan azami faydanın elde edilebilmesi amacıyla tarıma 

elverişli köylerimizde sulama göletleri yapılmış, bununla toplam 250.000 m³ sulama suyu 

temin edilmiş ve 1.300 dekar tarım arazisi suya kavuşmuş olup, bu sayede çiftçi üreticilerimize 

önemli ölçüde gelir desteği sağlanmıştır. Ayrıca İl Genel Meclisinde alınan kararlarlar 

doğrultusunda İl Özel İdaresi ve Yalova İl Tarım ve Orman Müdürlüğü işbirliğinde yapılan 

çalışmalar kapsamında 2024 yılında uygulanması planlanan Coğrafi İşaret Analiz Projesi, Arı 

Yetiştiricileri Birliği Soğutma Ünitesi Projesi, Suni Tohumlamaya Destek 2024 1. Etap Projesi, 

Yalova Çiftçilerinin Sebze Fidesi Yetiştirme Yeteneklerinin Geliştirilmesi Projesi, Mucize 

Görmek İstiyorsan Bir Tohum Ek Sloganıyla Başlatılan Okulda Çiftlik Projesi, Organiğin Hası 

Yalova Aronyası Projesi için sağlanan ₺1.270.510,00 tutarındaki desteğin yanı sıra Eylül 

ayında alınan karar ile Yalova İli Plastik Sera Üst Örtülerinin Yenilenmesi Projesi için 

üreticilerimize ₺1.523.387,00 tutarında destek sağlanmış, böylece 2024 yılında çiftçi 

üreticilerimize İl Özel İdaresi bütçesinden toplam ₺2.793.897,00 tutarında maddi destek 

sağlanmış olup, bundan böyle de ilimizin iklim şartları, arazi yapısı, maksimum verimin elde 

edileceği ve vatandaşlarımıza doğrudan fayda sağlayacağı tarımsal, zirai ve diğer faaliyetlere 

ilişkin alternatif projelerin geliştirilerek hayata geçirilmesine devam edilmesi, yapılmış ve 

yapılacak çalışmaların neticesinin bir rapor halinde meclisin bilgisine sunulması için 

komisyonlara süre verilmesi hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 

 

        Gündemin yedinci maddesinde yer alan; Kocadere Köyü, Sahil Düzenleme Projesinin 

Yap-İşlet-Devret modeliyle kiraya verilmesi süresinin, yatırım yapılacak projenin mahiyeti ve 

muhteviyatı göz önünde bulundurularak yeniden belirlenmesi konusunun İl Genel Meclisinde 

değerlendirilerek karara bağlanması hususu müzakereye açıldı. Meclis Başkanı; Bakanlık 

tarafından bu proje için hatırı sayılır tutarda hibe desteğinin sağlanacağını, söz konusu projenin 

uygulanmasına yönelik Bakanlıktan sağlanacak hibe desteği ve gerektiğinde İller Bankasından 

temin edilecek kredi ile ilgili iş ve işlemlerin yürütülmesi için İdareye yetki verilmesi 

gerektiğini, dolayısıyla bu yönde rapor tanzim edilmesi için komisyonlara süre verilmesi 

ihtiyacı doğduğunu ifade etti. Yapılan müzakereler neticesinde, İl Özel İdaresinin görev ve 

sorumluluk alanında yer alan İlimiz, Çınarcık İlçesi, Kocadere Köyü sahilinde atıl durumda 

bulunan sahil şeridinin tekrar kamuya kazandırılması ve söz konusu alandan umulan azami 



 

faydanın elde edilmesi için hem gelir getirecek hem de ilimizin ekonomik, turizm, ticari, sosyal 

ve kültürel ihtiyaçlarına cevap verecek ve gelişimine katkıda bulunacak gayrimenkul yatırım 

hizmetlerinde değerlendirilmek amacıyla, Kocadere Köyü, Sahil Düzenleme Projesinin 

uygulanması konusunda Bakanlıktan sağlanacak hibe desteği ve İller Bankasından temin 

edilecek kredi ile ilgili iş ve işlemlerin yürütülmesi için İdareye yetki verilmesi konusunun İl 

Genel Meclisinin bu ayki olağan toplantısının son birleşimine yetiştirilmek üzere detaylı bir 

şekilde incelenerek bir rapor halinde meclise sunulması için Plan ve Bütçe Komisyonu ile 

Yatırım İnceleme ve Denetleme Komisyonuna süre verilmesi hususu oylandı ve oybirliğiyle 

kabul edildi. 

 

        Gündemin sekizinci maddesinde yer alan; ilimizde bulunan tescilli ya da tarihi kayıtlarda 

yer alan somut kültür varlıklarının tespit edilerek önem ve öncelik sırasına göre rölöve ve 

restore edilerek kültür mirasımıza kazandırılması teklifi hakkında İhtisas Komisyonlarınca 

hazırlanan raporlar okundu. İl Özel İdaresi teknik elemanlarından Mimar Hüseyin ERSOY 

tarafından yapılan çalışmalar ve gelinen aşama konusunda meclis bilgi verildi. Meclis 

üyelerinden Aykut TÜRKER söz alarak; Elmalık Kalesi ve Gacık köyündeki tarihi hamam 

hakkında ne gibi çalışmaların yapıldığını sordu. Sorulan sorulara İdare yetkilileri tarafından 

cevap verildi. Yapılan müzakereler neticesinde, komisyon raporlarında belirtildiği gibi; 

ilimizde bulunan tescilli ya da tarihi kayıtlarda yer alan somut kültür varlıklarının tespit 

edilerek önem ve öncelik sırasına göre rölöve ve restore edilmesi çalışmaları kapsamında 

yapılan tespitler sonucunda birçok tarihi eser ortaya çıkarılmış ve bu eserlerden bazıları restore 

edilerek kültür mirasımıza kazandırılmıştır. Ayrıca çalışmaları devam etmekte olan birçok 

tarihi eserin yanı sıra Termal ilçesinde yüzey araştırmaları yapılan ve tarihi kaynaklarda 

isimleri çokça geçen Osmanlı Ordusunun manevi önderlerinden Bineva Babanın Mezarının 

yerinin tespit edilmesi konusunda Yalova Üniversitesi ve Orman Genel Müdürlüğü Marmara 

Ormancılık Araştırma Enstitüsü tarafından bilimsel ve teknik çalışmaları yürütülmekte olup, bu 

çalışmaların tamamlanmasını müteakip tescil ve diğer işlemlerin yaptırılması, yapılmış ve 

yapılacak çalışmaların sonucunun bir rapor halinde meclisin bilgisine sunulması için 

komisyonlara süre verilmesi hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 

  

        Gündemdeki diğer konuların görüşülmesi için 04.11.2024 Pazartesi günü saat 15.30’da 

meclis toplantı salonunda toplanmak üzere Kasım ayı olağan toplantısının üçüncü birleşimine 

son verildi. 

 

 

 

   

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

İL GENEL MECLİSİNİN 2024 YILI KASIM AYI OLAĞAN  

 TOPLANTISININ DÖRDÜNCÜ BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAKTIR   
  

        5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanunu’nun 12 nci maddesi gereğince, İl Genel Meclisinin 

2024 yılı Kasım ayı olağan toplantısının dördüncü birleşimine 04.11.2024 Pazartesi günü saat 

15.30’da Meclis Başkanı Hasan SOYGÜZEL’in Başkanlığında meclis toplantı salonunda 

başlandı.    

      

        Meclis çalışmalarına başlamadan yoklama yapıldı. Yapılan yoklamada, üyelerden Ali 

Oğuz BERBEROĞLU, İnanç KAYA, Zeynel ŞAHİN, Burçin TANGÜREK, Muttalip TUNÇ, 

Resul ÇİFTÇİ, Metin TOK, Mustafa TUNALI, Ferruh KARADENİZ, Özcan KANAT, Murat 

KAYA, Ali ZARA, Mehmet KARA, Süleyman ÇELEBİ, Cenap ALTINÖZ, Oktay ATİK, 

Aykut TÜRKER, Recep BAHAR ve Özgür BAYRAKTAR olmak üzere tüm üyelerin 

toplantıya iştirak ettikleri görüldü. Böylece çoğunluğun olduğu görülerek meclis çalışmalarına 

devam edildi. 

 

        Gündemin dokuzuncu maddesinde yer alan; İl Özel İdaresinin 2025 Yılı Bütçe Tasarısı 

hakkında Plan ve Bütçe Komisyonunca hazırlanan rapor okundu, oylandı ve oy birliğiyle kabul 

edildi. Ardından Bütçe Kararnamesi madde madde okundu, ad okunmak suretiyle oylandı ve 

oylama cetvelinde belirtildiği gibi tüm üyelerin kabul oyu ve oybirliğiyle kabul edildi.  

 

        Meclis Başkanı; ₺730.000.000,00 olarak kabul etmiş olduğumuz 2025 yılı bütçemizin 

ilimize ve kurumumuza hayırlı olmasını temenni ediyorum, bütçemiz 1 Ocak 2025 tarihi 

itibariyle yürürlüğe girmiş olacak, inşallah en az öngörülen kadar gelir tahsilini sağlamış 

olacağız dedi ve bütçemizi en ekonomik ve verimli bir şekilde kullanarak ilimizin ve 

vatandaşlarımızın yararına daha fazla hizmet yapma çabası içerisinde olacaklarını dile getirdi.  

 

        Gündemdeki diğer konuların görüşülmesi için 05.11.2024 Salı günü saat 16.30’da meclis 

toplantı salonunda toplanmak üzere Kasım ayı olağan toplantısının dördüncü birleşimine son 

verildi. 
 

 

 

 

 

 

   

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

İL GENEL MECLİSİNİN 2024 YILI KASIM AYI OLAĞAN 

 TOPLANTISININ BEŞİNCİ BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAKTIR 
 

        5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanunu’nun 12 nci maddesi gereğince, İl Genel Meclisinin 

2024 yılı Kasım ayı olağan toplantısının beşinci birleşimine 05.11.2024 Salı günü saat 16.30’da 

Meclis Başkanı Hasan SOYGÜZEL’in Başkanlığında meclis toplantı salonunda başlandı. 

 

       Meclis çalışmalarına başlamadan yoklama yapıldı. Yapılan yoklamada, üyelerden Ali 

Oğuz BERBEROĞLU, İnanç KAYA, Zeynel ŞAHİN, Burçin TANGÜREK, Muttalip TUNÇ, 

Resul ÇİFTÇİ, Metin TOK, Mustafa TUNALI, Ferruh KARADENİZ, Özcan KANAT, Murat 

KAYA, Ali ZARA, Mehmet KARA, Süleyman ÇELEBİ, Cenap ALTINÖZ, Oktay ATİK, 

Aykut TÜRKER, Recep BAHAR ve Özgür BAYRAKTAR’ın toplantıya iştirak ettikleri, İnanç 

KAYA’nın ise toplantıya iştirak etmediği görüldü. Böylece çoğunluğun olduğu görülerek 

meclis çalışmalarına devam edildi. 

 

         Turizm faaliyetlerinin yoğun olarak yaşandığı, yerli ve yabancı turistlerin sıklıkla 

uğradığı bir mekân olan Fıstıklı köyü köy meydanı ve köy camisinin etrafının çevre 

düzenlemesinin yanı sıra köy meydanında atıl durumda bulunan ve eski değirmen sistemiyle 

çalışan zeytinyağı imalathanesinin bulunduğu Yağhanenin de meydanla bütünleşik bir şekilde 

müzeye dönüştürülerek ilimizin turizmine kazandırılması amacıyla, İdare tarafından hazırlanan 

“Fıstıklı Köy Meydanı ve Bina Cephe Rehabilitasyonu Kentsel Rehabilitasyon Projesi” ve 

“Yağhane Müzesi Projesi” işinde kullanılmak üzere İller Bankası A.Ş., Çevre Şehircilik ve 

İklim Değişikliği Bakanlığı ve diğer kamu kurumlarından sağlanacak hibe desteği ve talep 

edilecek kredi hakkındaki iş ve işlemlerin yürütülmesi için İl Özel İdaresi Genel Sekreterine 

yetki verilmesi ile ilgili İl Özel İdaresi Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğünün meclisimize 

havaleli 05.11.2024 tarihli ve 33348 sayılı teklif yazıları okundu. Meclis Başkanı tarafından 

konu hakkında meclise bilgi verildi. Yapılan müzakereler neticesinde, söz konusu teklifin İl 

Genel Meclisin bu ayki olağan toplantısının son birleşimine yetiştirilmek üzere incelenerek bir 

rapor halinde meclise sunulması için Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesi hususu 

oylandı ve mevcudun oybirliğiyle kabul edildi. 

 

        Yalova İnsan Hakları ve Hürriyetleri Derneğinin hazırladığı Yalova Merkez Köylerine 

Temel Afet Bilinci Eğitimi Projesi ile meydana gelebilecek doğal afetler öncesinde merkez 

köylerinde yaşayan vatandaşlarımızı bilinçlendirmek ve tedbirli olmalarını sağlamak hedefi 

doğrultusunda hazırlanan projede belirtilen hizmetlerde kullanılmak üzere, 5302 sayılı İl Özel 

İdaresi Kanununun 6 ve 64 üncü maddesi kapsamında İl Özel İdaresi bütçesinden gerekli 

maddi desteğin sağlanması ile ilgili İl Özel İdaresi Destek Hizmetleri Müdürlüğünün 

meclisimize havaleli 05.11.2024 tarihli ve 33346 sayılı teklif yazıları okundu. Meclis Başkanı 

tarafından konu hakkında meclise bilgi verildi. Yapılan müzakereler neticesinde, söz konusu 

teklifin İl Genel Meclisinin bu ayki olağan toplantısının son birleşimine yetiştirilmek üzere 

incelenerek bir rapor halinde meclise sunulması için Plan ve Bütçe Komisyonuna havale 

edilmesi hususu oylandı ve mevcudun oybirliğiyle kabul edildi. 

 

        Gündemin dokuzuncu maddesinde yer alan; İl Özel İdaresi Özel Kalem Birimi ve Mali 

Hizmetler Müdürlüğünün 2025 yılı gider bütçesi müzakereye açıldı. Bütçe kalemleri 

projeksiyon eşliğinde tek tek okutulmak suretiyle il genel meclisi üyelerinin bilgisine sunuldu. 

Yapılan müzakereler neticesinde; İl Özel İdaresi Özel Kalem Biriminin 2025 Mali Yılı 

Bütçesinin fonksiyonel sınıflandırmasının birinci düzeyinin oylamasına geçildi. 

 

          İl Özel İdaresi Özel Kalem Biriminin 01-Genel Kamu Hizmetleri olarak tahmin edilen 

₺3.450.000,00 gider bütçesinin fonksiyonel sınıflandırmasının birinci düzeyi toplamları 

üzerinden ad okunmak suretiyle oylandı ve oylama cetvelinde belirtildiği gibi mevcut üyelerin 

tamamının kabul oyu ve oybirliğiyle kabul edildi. 



 

 

         İl Özel İdaresi Mali Hizmetler Müdürlüğünün 2025 yılı gider bütçesi müzakereye açıldı. 

₺68.503.044,00 olarak tahmin edilen gider bütçesi kalemleri projeksiyon eşliğinde tek tek 

okutulmak suretiyle meclis üyelerinin bilgisine sunuldu. Meclis üyelerinin sorduğu sorulara 

Meclis Başkanı ve idare yetkilileri tarafından cevap verildi. Yapılan müzakereler neticesinde, İl 

Özel İdaresi Mali Hizmetler Müdürlüğünün 01- Genel Kamu Hizmetleri olarak tahmin edilen 

₺57.369.044,00, 02- Savunma Hizmetleri için tahmin edilen ₺2.134.000,00 ve 06- İskân ve 

Toplum Refahı Hizmetleri için tahmin edilen ₺9.000.000,00 gider bütçesinin fonksiyonel 

sınıflandırmasının birinci düzeyleri itibariyle toplamları üzerinden ayrı ayrı ad okunmak 

suretiyle oylandı ve oylama cetvelinde belirtildiği gibi mevcut üyelerin tamamının kabul oyu ve 

oybirliğiyle kabul edildi.  

 

        Meclis Başkanı; Özel Kalem Birimi ve Mali Hizmetler Müdürlüğünün 2025 yılı 

bütçesinin hayırlı ve bereketli olması temennisinde bulundu. 

 

        Gündemdeki diğer konuların görüşülmesi için 06.11.2024 Salı günü saat 15.30’da meclis 

toplantı salonunda toplanmak üzere Kasım ayı olağan toplantısının beşinci birleşimine son 

verildi. 

 

 

 

 

   

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

İL GENEL MECLİSİNİN 2024 YILI KASIM AYI OLAĞAN 

 TOPLANTISININ ALTINCI BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAKTIR 

 

        5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanunu’nun 12 nci maddesi gereğince, İl Genel Meclisinin 

2024 yılı Kasım ayı olağan toplantısının altıncı birleşimine 06.11.2024 Çarşamba günü saat 

15.30’da Meclis Başkanı Hasan SOYGÜZEL’in Başkanlığında meclis toplantı salonunda 

başlandı. 

 

        Meclis çalışmalarına başlamadan yoklama yapıldı. Yapılan yoklamada, üyelerden Ali 

Oğuz BERBEROĞLU, İnanç KAYA, Zeynel ŞAHİN, Burçin TANGÜREK, Muttalip TUNÇ, 

Resul ÇİFTÇİ, Metin TOK, Mustafa TUNALI, Ferruh KARADENİZ, Özcan KANAT, Murat 

KAYA, Ali ZARA, Mehmet KARA, Süleyman ÇELEBİ, Cenap ALTINÖZ, Oktay ATİK, 

Aykut TÜRKER, Recep BAHAR ve Özgür BAYRAKTAR olmak üzere tüm üyelerin 

toplantıya iştirak ettikleri görüldü. Böylece çoğunluğun olduğu görülerek meclis çalışmalarına 

devam edildi. 

 

       Gündemin on birinci maddesinde yer alan; İl Özel İdaresi İnsan Kaynakları ve Eğitim 

Müdürlüğü ile Hukuk Müşavirliğine ait 2024 yılı gider bütçesi müzakereye açıldı. Bütçe 

kalemleri projeksiyon eşliğinde tek tek okutulmak suretiyle il genel meclisi üyelerinin bilgisine 

sunuldu. Meclis üyelerinin bütçe hakkında sordukları sorulara İdare yetkilileri tarafından cevap 

verildi. Yapılan müzakereler neticesinde; İl Özel İdaresi İnsan Kaynakları ve Eğitim 

Müdürlüğünün ₺360.534.956,00 olarak tahmin edilen 2025 Mali Yılı Gider Bütçesinin 

fonksiyonel sınıflandırmasının birinci düzeyinin oylamasına geçildi. 

 

        İl Özel İdaresi İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğünün 01-Genel Kamu Hizmetleri için 

tahmin edilen ₺360.534.956,00 gider bütçesinin fonksiyonel sınıflandırmasının birinci düzeyi 

itibariyle toplamları üzerinden ad okunmak suretiyle oylandı ve oylama cetvelinde belirtildiği 

gibi tüm üyelerin kabul oyu ve oybirliğiyle kabul edildi. 

 

        Ardından İl Özel İdaresi Hukuk Müşavirliğinin ₺750.000,00 olarak tahmin edilen 2025 

Mali Yılı Gider Bütçesinin fonksiyonel sınıflandırmasının birinci düzeyinin oylamasına geçildi. 

 

        İl Özel İdaresi Hukuk Müşavirliğinin 01-Genel Kamu Hizmetleri için tahmin edilen 

₺750.000,00 gider bütçesinin fonksiyonel sınıflandırmasının birinci düzeyi itibariyle toplamları 

üzerinden ad okunmak suretiyle oylandı ve oylama cetvelinde belirtildiği gibi tüm üyelerin 

kabul oyu ve oybirliğiyle kabul edildi. 

 

      Meclis Başkanı; bu iki birimimizin 2025 yılı bütçesinin hayırlı olması dileğinde bulundu ve 

2025 yılı için planlanan bütçenin daha etkin ve ekonomik bir şekilde kullanılarak idaremiz ve 

ilimiz için verimli hizmetlerin yapılmasına vesile olması temennisini dile getirdi. 

 

        Gündemdeki diğer konuların görüşülmesi için 07.11.2024 Perşembe günü saat 15.30’da 

meclis toplantı salonunda toplanmak üzere Kasım ayı olağan toplantısının altıncı birleşimine 

son verildi. 
 

 

 

 

   

   

 

 



 

İL GENEL MECLİSİNİN 2024 YILI KASIM AYI OLAĞAN 

 TOPLANTISININ YEDİNCİ BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAKTIR 
 

        5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanunu’nun 12 nci maddesi gereğince, İl Genel Meclisinin 

2024 yılı Kasım ayı olağan toplantısının yedinci birleşimine 07.11.2024 Perşembe günü saat 

15.30’da Meclis Başkanı Hasan SOYGÜZEL’in Başkanlığında meclis toplantı salonunda 

başlandı. 

        Meclis çalışmalarına başlamadan yoklama yapıldı. Yapılan yoklamada, üyelerden Ali 

Oğuz BERBEROĞLU, İnanç KAYA, Zeynel ŞAHİN, Burçin TANGÜREK, Muttalip TUNÇ, 

Resul ÇİFTÇİ, Metin TOK, Mustafa TUNALI, Ferruh KARADENİZ, Özcan KANAT, Murat 

KAYA, Ali ZARA, Mehmet KARA, Süleyman ÇELEBİ, Cenap ALTINÖZ, Oktay ATİK, 

Aykut TÜRKER, Recep BAHAR ve Özgür BAYRAKTAR olmak üzere tüm üyelerin 

toplantıya iştirak ettikleri görüldü. Böylece çoğunluğun olduğu görülerek meclis çalışmalarına 

devam edildi.         

        Gündemin on ikinci maddesinde yer alan; İl Özel İdaresi Kültür ve Sosyal İşler 

Müdürlüğü ile Yazı İşleri Müdürlüğüne ait 2025 yılı gider bütçesi müzakereye açıldı. Bütçe 

kalemleri projeksiyon eşliğinde kalem kalem okutulmak suretiyle il genel meclisi üyelerinin 

bilgisine sunuldu. Meclis Başkanı; Oktay ATİK arkadaşımız geçen günkü birleşimde stratejik 

plan ve performans programı görüşmeleri sırasında çocuk evleri ve huzur evleri gibi sosyal 

hizmet merkezlerinde kullanılmak üzere ihtiyaç duyulacak tefrişat alımının programa alınması 

teklifinde bulunmuş idi, hassasiyeti için kendisine teşekkür ediyorum. Kültür ve Sosyal İşler 

Müdürlüğümüzün bütçesinde bu tür hizmetlere yönelik giderlerin karşılanması için ödenek 

ayrıldığını ve ayrılan ödeneğin cari yılı içinde yetersiz kalması durumunda bütçe imkanları 

çerçevesinde gerekli ödeneğin tahsis edileceğini ifade etti. Yapılan müzakereler neticesinde; İl 

Özel İdaresi Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğünün toplam ₺1.700.000,00 olarak tahmin edilen 

2025 Mali Yılı Gider Bütçesinin fonksiyonel sınıflandırmasının birinci düzeyinin oylamasına 

geçildi. 

        İl Özel İdaresi Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğünün 01- Genel Kamu Hizmetleri için 

tahmin edilen ₺1.450.000,00 ve 10- Sosyal Güvenlik ve Sosyal Yardım Hizmetleri için tahmin 

edilen ₺250.000,00 gider bütçesinin fonksiyonel sınıflandırmasının birinci düzeyi itibariyle 

toplamları üzerinden ayrı ayrı ad okunmak suretiyle oylandı ve oylama cetvelinde belirtildiği 

gibi tüm üyelerin kabul oyu ve oybirliğiyle kabul edildi.  

        Ardından İl Özel İdaresi Yazı İşleri Müdürlüğünün toplam ₺11.750.000,00 olarak tahmin 

edilen 2025 Mali Yılı Gider Bütçesinin fonksiyonel sınıflandırmasının birinci düzeyinin 

oylamasına geçildi. 

        İl Özel İdaresi Yazı İşleri Müdürlüğünün 01-Genel Kamu Hizmetleri için tahmin edilen 

₺11.750.000,00 gider bütçesinin fonksiyonel sınıflandırmasının birinci düzeyi itibariyle 

toplamları üzerinden ad okunmak suretiyle oylandı ve oylama cetvelinde belirtildiği gibi tüm 

üyelerin kabul oyu ve oybirliğiyle kabul edildi. 

        Meclis Başkanı; Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü ile Yazı İşleri Müdürlüğü bütçesinin 

hayırlı olmasını ve 2025 yılı için planlanan bütçe imkânları ile bize düşen görevleri bihakkın 

yerine getirilerek idaremize ve ilimize güzel hizmetler yapma çabası içerisinde olacaklarını dile 

getirdi.   

        Gündemdeki diğer konuların görüşülmesi için 08.11.2024 Cuma günü saat 15.30’da 

meclis toplantı salonunda toplanmak üzere Kasım ayı olağan toplantısının yedinci birleşimine 

son verildi. 

 

 

 

   

   

 

 



 

İL GENEL MECLİSİNİN 2024 YILI KASIM AYI OLAĞAN 

 TOPLANTISININ SEKİZİNCİ BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAKTIR 
 

        5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanunu’nun 12 nci maddesi gereğince, İl Genel Meclisinin 

2024 yılı Kasım ayı olağan toplantısının sekizinci birleşimine 08.11.2024 Cuma günü saat 

15.30’da Meclis Başkanı Hasan SOYGÜZEL’in Başkanlığında meclis toplantı salonunda 

başlandı. 

        Meclis çalışmalarına başlamadan yoklama yapıldı. Yapılan yoklamada, üyelerden Ali 

Oğuz BERBEROĞLU, İnanç KAYA, Zeynel ŞAHİN, Burçin TANGÜREK, Muttalip TUNÇ, 

Resul ÇİFTÇİ, Metin TOK, Mustafa TUNALI, Ferruh KARADENİZ, Özcan KANAT, Murat 

KAYA, Ali ZARA, Mehmet KARA, Süleyman ÇELEBİ, Cenap ALTINÖZ, Oktay ATİK, 

Aykut TÜRKER, Recep BAHAR ve Özgür BAYRAKTAR olmak üzere tüm üyelerin 

toplantıya iştirak ettikleri görüldü. Böylece çoğunluğun olduğu görülerek meclis çalışmalarına 

devam edildi. 

         Gündemin on üçüncü maddesinde yer alan; İl Özel İdaresi İmar ve Kentsel İyileştirme 

Müdürlüğü ile Yol ve Ulaşım Hizmetleri Müdürlüğüne ait 2025 yılı gider bütçesi müzakereye 

açıldı. Bütçe kalemleri projeksiyon eşliğinde tek tek okutulmak suretiyle İl Genel Meclisi 

Üyelerinin bilgisine sunuldu. Yapılan müzakereler neticesinde; İl Özel İdaresi İmar ve Kentsel 

İyileştirme Müdürlüğünün ₺3.150.000,00 olarak tahmin edilen 2025 Mali Yılı Gider Bütçesinin 

fonksiyonel sınıflandırmasının birinci düzeyinin oylamasına geçildi. 

        İl Özel İdaresi İmar ve Kentsel İyileştirme Müdürlüğünün 01-Genel Kamu Hizmetleri için 

tahmin edilen ₺2.150.000,00 ve 06- İskân ve Toplam Refahı Hizmetleri için tahmin edilen 

₺1.000.000,00 gider bütçesinin fonksiyonel sınıflandırmasının birinci düzeyi itibariyle 

toplamları üzerinden ayrı ayrı ad okunmak suretiyle oylandı ve oylama cetvelinde belirtildiği 

gibi toplantıda mevcut tüm üyelerin kabul oyu ve oybirliğiyle kabul edildi.  

         Meclis Başkanı; İmar ve Kentsel İyileştirme Müdürlüğümüzün 2025 yılı için tahmin 

edilen bütçenin etkin, verimli ve ekonomik bir şekilde kullanılarak ilimize ve idaremize güzel 

hizmetler yapılacağı inancını taşıdıklarını ifade etti.  

        Ardından İl Özel İdaresi Yol ve Ulaşım Hizmetleri Müdürlüğünün ₺85.250.000,00 olarak 

tahmin edilen 2025 Mali Yılı Gider Bütçesinin fonksiyonel sınıflandırmasının birinci düzeyinin 

oylamasına geçildi. Meclis Üyelerinden Oktay ATİK söz alarak; 5-6 tane minibüs durağının 

yapımı konusunun ilave edilerek bütçe imkânları çerçevesinde gerçekleştirilmesinin yararlı 

olacağı yönündeki görüşünü meclise iletti. Meclis Başkanı; sıcak asfalt beton yol, sathi 

kaplama, stabilize yollar, yağmur kanalları, minibüs durakları gibi alt ve üstyapı hizmetleri 

belli bir program dikilinde ve bütçe imkanları çerçevesinde İdare tarafından gerçekleştirildiğini 

ve yılı içerisinde buna benzer taleplerin değerlendirilmesinin mümkün olduğunu dile getirdi. 

        İl Özel İdaresi Yol ve Ulaşım Hizmetleri Müdürlüğünün 01-Genel Kamu Hizmetleri için 

tahmin edilen ₺49.450.000,00 ve 04-Ekonomik İşler ve Hizmetler için tahmin edilen 

₺35.800.000,00 gider bütçesinin fonksiyonel sınıflandırmasının birinci düzeyi itibariyle 

toplamları üzerinden ad okunmak suretiyle oylandı ve oylama cetvelinde belirtildiği gibi tüm 

üyelerin kabul oyu ve oybirliğiyle kabul edildi. Meclis Başkanı; bu iki birimin bütçesinin 

idaremize, ilimize ve memleketimize hayırlı olması temennisinde bulundu. 
            
         Gündemdeki diğer konuların görüşülmesi için 09.11.2025 Cumartesi günü saat 10.00’da 

meclis toplantı salonunda toplanmak üzere Kasım ayı olağan toplantısının sekizinci birleşimine 

son verildi. 

 

 

   

   
 

 

 



 

İL GENEL MECLİSİNİN 2024 YILI KASIM AYI OLAĞAN 

 TOPLANTISININ DOKUZUNCU BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAKTIR 
 

        5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanunu’nun 12 nci maddesi gereğince, İl Genel Meclisinin 

2024 yılı Kasım ayı olağan toplantısının dokuzuncu birleşimine 09.11.2024 Cumartesi günü 

saat 10.00’da Meclis Başkanı Hasan SOYGÜZEL’in Başkanlığında meclis toplantı salonunda 

başlandı. 
 

        Meclis çalışmalarına başlamadan yoklama yapıldı. Yapılan yoklamada, üyelerden Ali 

Oğuz BERBEROĞLU, İnanç KAYA, Zeynel ŞAHİN, Burçin TANGÜREK, Muttalip TUNÇ, 

Resul ÇİFTÇİ, Metin TOK, Mustafa TUNALI, Ferruh KARADENİZ, Özcan KANAT, Murat 

KAYA, Ali ZARA, Mehmet KARA, Süleyman ÇELEBİ, Cenap ALTINÖZ, Oktay ATİK, 

Aykut TÜRKER, Recep BAHAR ve Özgür BAYRAKTAR olmak üzere tüm üyelerin 

toplantıya iştirak ettikleri görüldü. Böylece çoğunluğun olduğu görülerek meclis çalışmalarına 

devam edildi. 

 

       İl Genel Meclis Üyelerinden İnanç KAYA ve Oktay ATİK tarafından 5302 sayılı İl Özel 

İdaresi Kanununun 13 üncü maddesi kapsamında Meclis Başkanlığına hitaben verilen 

08.11.2024 tarihli önergeleri okundu, gündeme alınması oybirliğiyle kabul edildi. Önergede 

belirtilen;  5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanunu ile İl Özel İdaresi ve İl Genel Meclisine verilen 

görev ve sorumlulukların etkin, verimli ve yeni teknolojik gelişmelere paralel olarak daha 

ekonomik bir şekilde halka sunulmak ve İl Özel İdaresinin yetki ve sorumluluk alanında 

bulunan hizmetlerinin yerine getirilmesin de katkı sağlaması bakımından, 25 – 26 Kasım 2024 

tarihleri arasında İsviçre’nin Cenevre Şehrinde Birleşmiş Milletler Avrupa Ekonomik 

Komisyonu UNECE tarafından düzenlenecek Yenilik, Rekabetçilik ve Kamu Ortaklıkları 

Komitesi- Kamu Özel Sektör Ortaklığı Çalışma Grubu Sekizinci Oturumuna katılmak üzere, 

tüm giderlerin kendileri tarafından karşılanması kaydıyla, 5682 sayılı Pasaport Kanununun 14 

üncü maddesinin (b) bendi uyarınca, söz konusu araştırma ve incelemelerde bulunmak üzere 

yurt dışına seyahat edecek İl Genel Meclisi Üyelerine ve Eşlerine “Hizmet Damgalı 

Pasaport” verilmesi hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 

 

        İl Genel Meclisinin 03.02.2023 tarihli ve 20 sayılı kararına istinaden İl Encümeninin almış 

olduğu 23.02.2023 tarihli ve 58 sayılı kararı ile İlimiz, Merkez İlçe, Samanlı Köyü, 152 ada 1 

parsel sayılı taşınmazın 2942 sayılı Kamulaştırma Kanununun 6 ve 30 uncu maddeleri 

kapsamında kamulaştırma işlemleri devam etmekte olup, 17.05.2024 tarihli ve 2024/7 sayılı 

Cumhurbaşkanlığı Genelgesinin “Taşınmaz edinilmesi, kiralanması ve kullanılması” başlıklı 

hükümleri kapsamında ilimizde alternatif tahsis alınabilecek alanların değerlendirilmesi için 

kamulaştırma bedelinin depo hesaba yatırılması veya kamulaştırma işlemlerinin 2942 sayılı 

Kamulaştırma Kanununun “Kamulaştırmadan Vazgeçme ve Geri Alma” başlıklı bölüm 

maddeleri kapsamında değerlendirilerek karara bağlanması ile ilgili İl Özel İdaresi Emlak ve 

İstimlak Müdürlüğünün meclise havaleli teklif yazıları okundu. Meclis Başkanı tarafından konu 

hakkında meclise detaylı bilgi verildi. Yapılan müzakereler neticesinde, söz konusu teklifin 

incelenerek bir rapora bağlanmak üzere Plan ve Bütçe Komisyonu ile İmar ve Bayındırlık 

Komisyonuna havale edilmesi hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 

 

        Alt ve üstyapı bakımından İl Özel İdaresine getireceği ilave mali külfetler de göz önünde 

bulundurularak, 5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanununun 10 ve 42 nci maddeleri kapsamında, İl 

Özel İdaresinin sorumluluk alanında bulunan köylerin köy yerleşik alan sınırları içerisinde bir 

parselde 3 ten fazla yapılacak bina ve tesisler hakkında talep edilecek Yapı Ruhsatı ve Yapı 

Kullanma İzin Belgesi için 2024 yılında uygulanmak üzere tahsil edilecek hizmet bedelinin 

belirlenmesi ile ilgili İl Özel İdaresi İmar ve Kentsel İyileştirme Müdürlüğünün meclisimize 

havaleli teklif yazıları okundu. Yapılan müzakereler neticesinde, söz konusu teklifin İl Genel 

Meclisinin bu ayki olağan toplantısının son birleşime yetiştirilmesi üzere Plan ve Bütçe 

Komisyonuna havale edilmesi hususu oylandı ve oybirliğiyle kabul edildi. 



 

     
        Gündemin on dördüncü maddesinde yer alan; İl Özel İdaresi Su ve Kanal Hizmetleri 

Müdürlüğü, Destek Hizmetleri Müdürlüğü, Yatırım ve İnşaat Müdürlüğü ile Emlak ve İstimlak 

Müdürlüğüne ait 2025 yılı gider bütçesi müzakereye açıldı. Bütçe rakamları projeksiyon 

eşliğinde kalem kalem okutulmak suretiyle İl Genel Meclisi Üyelerinin bilgisine sunuldu. 

Meclis Üyelerinden Oktay ATİK söz alarak, Çukurköy köyümüzde su ihtiyacının olması 

nedeniyle alternatif yerlerin tespit edilerek uygun olan alana gölet yapılmasının önem arz 

ettiğini, bu konuda çalışma başlatılmasının gerekli ve yararlı olacağını dile getirdi. Üyelerden 

Recep BAHAR söz alarak, köylerimizde mevcut çöp konteynerlerinin yetersiz olduğunu, 

ihtiyacın karşılanması için yeterli sayıda konteyner temin edilmesinin gerekli ve yararlı 

olacağını dile getirdi.  

 

        Yapılan müzakereler neticesinde; İl Özel İdaresi Su ve Kanal Hizmetler Müdürlüğünün 

toplam ₺29.200.000,00 olarak tahmin edilen 2025 Mali Yılı Gider Bütçesinin fonksiyonel 

sınıflandırmasının birinci düzeyinin oylamasına geçildi;  
 

        İl Özel İdaresi Su ve Kanal Hizmetler Müdürlüğünün 01- Genel Kamu Hizmetleri için 

tahmin edilen ₺3.100.000,00, 04- Ekonomik İşler ve Hizmetler için tahmin edilen 

₺13.600.000,00, 05- Çevre Koruma Hizmetleri için tahmin edilen ₺2.000.000,00 ve 06- İskan 

ve Toplum Refahı Hizmetleri için tahmin edilen ₺10.500.000,00 gider bütçesinin fonksiyonel 

sınıflandırmasının birinci düzeyi itibariyle toplamları üzerinden ayrı ayrı ad okunmak suretiyle 

oylandı ve oylama cetvelinde belirtildiği gibi tüm üyelerin kabul oyu ve oybirliğiyle kabul 

edildi. 

       

        İl Özel İdaresi Yatırım ve İnşaat Müdürlüğünün ₺148.492.000,00 olarak tahmin edilen 

gider bütçesi projeksiyon eşliğinde kalem kalem okutulmak suretiyle meclisin bilgisine 

sunuldu. Meclis Başkanı; mevzuat gereği İl Özel İdaresinin bir önceki yıl kesinleşmiş 

bütçesinin %20 sinin eğitim hizmetleri için Milli Eğitim Müdürlüğüne ayrılan pay olduğunu 

ifade etti. Meclis üyelerinden Burçin TANGÜREK tarafından hizmet binası için ayrılan ödenek 

ile ilgili sorduğu soruya İdare yetkilileri tarafından cevap verildi ve ardından Yatırım ve İnşaat 

Müdürlüğü bütçesinin oylamasına geçildi. İl Özel İdaresi Yatırım ve İnşaat Müdürlüğünün 01-

Genel Kamu Hizmetleri için tahmin edilen ₺68.500.000,00, 03-Kamu Düzeni ve Güvenlik 

Hizmetleri için tahmin edilen ₺13.000.000,00, 08-Dinlenme, Kültür ve Din Hizmetleri 

₺10.000.000,00 ve 09-Eğitim Hizmetleri için tahmin edilen ₺56.992.000,00 gider bütçesinin 

fonksiyonel sınıflandırmasının birinci düzeyi itibariyle toplamları üzerinden ad okunmak 

suretiyle oylandı ve oylama cetvelinde belirtildiği şekilde bütün üyelerin kabul oyu ve 

oybirliğiyle kabul edildi.    

         

        İl Özel İdaresi Emlak ve İstimlak Müdürlüğünün toplam ₺1.320.000,00 olarak tahmin 

edilen gider bütçesi projeksiyon eşliğinde kalem kalem okutulmak suretiyle meclisin bilgisine 

sunuldu. Meclis Başkanı tarafından konu hakkında meclise bilgi verildi ve Emlak ve İstimlak 

Müdürlüğü bütçesinin oylamasına geçildi. İl Özel İdaresi Emlak ve İstimlak Müdürlüğünün 01-

Genel Kamu Hizmetleri için tahmin edilen ₺820.000,00 ve 04-Ekonomik İşler ve Hizmetler için 

tahmin edilen ₺500.000,00 gider bütçesinin fonksiyonel sınıflandırmasının birinci düzeyi 

itibariyle toplamları üzerinden ad okunmak suretiyle oylandı ve oylama cetvelinde belirtildiği 

şekilde bütün üyelerin kabul oyu ve oybirliğiyle kabul edildi.  

       

        İl Özel İdaresi Destek Hizmetleri Müdürlüğünün ₺15.900.000,00 olarak tahmin edilen 

gider bütçesi projeksiyon eşliğinde kalem kalem okutulmak suretiyle meclisin bilgisine 

sunuldu. Oktay ATİK söz alarak, sokak hayvanları ile ilgili kısırlaştırma projesinin devam edip 

etmediğini sordu. İdare yetkilileri tarafından konu hakkında meclise bilgi verildi. Yapılan 

müzakerelerin ardından Destek Hizmetleri Müdürlüğü bütçesinin oylamasına geçildi.   

 



 

        İl Özel İdaresi Destek Hizmetleri Müdürlüğünün; 01- Genel Kamu Hizmetleri için tahmin 

edilen ₺12.900.000,00, 03-Kamu Düzeni ve Güvenlik Hizmetleri için tahmin edilen 

₺1.000.000,00, 04- Ekonomik İşler ve Hizmetler için tahmin edilen ₺1.400.000,00 ve 08- 

Dinlenme Kültür ve Din Hizmetleri için tahmin edilen ₺600.000,00 gider bütçesinin 

fonksiyonel sınıflandırmasının birinci düzeyi itibariyle toplamları üzerinden ayrı ayrı ad 

okunmak suretiyle oylandı ve oylama cetvelinde belirtildiği gibi tüm üyelerin kabul oyu ve 

oybirliğiyle kabul edildi.  
 

        Meclis Başkanı; meclisimizin kabul ettiği bütçenin hayırlı uğurlu olmasını temenni 

ediyorum dedi. Meclisimiz tarafından müdürlüklerimiz için tahsis edilen ödenek imkânlarının 

ekonomik ve verimli bir şekilde kullanılarak idaremize ve ilimize yararlı hizmetler yapılacağı 

inancını taşıdığını ifade etti. 
 

        Gündemdeki diğer konuların görüşülmesi için 10.11.2024 Pazar günü saat 11.00’da meclis 

toplantı salonunda toplanmak üzere Kasım ayı olağan toplantısının dokuzuncu birleşimine son 

verildi 

 

 

 

 

   

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

İL GENEL MECLİSİNİN 2024 YILI KASIM AYI OLAĞAN 

 TOPLANTISININ ONUNCU BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAKTIR 

 

       5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanunu’nun 12 nci maddesi gereğince, İl Genel Meclisinin 2024 

yılı Kasım ayı olağan toplantısının onuncu birleşimine 10.11.2024 Pazar günü saat 11.00’da 

Meclis Başkanı Hasan SOYGÜZEL’ in Başkanlığında meclis toplantı salonunda başlandı. 

 

       Meclis çalışmalarına başlamadan yoklama yapıldı. Yapılan yoklamada, üyelerden Ali 

Oğuz BERBEROĞLU, İnanç KAYA, Zeynel ŞAHİN, Burçin TANGÜREK, Muttalip TUNÇ, 

Resul ÇİFTÇİ, Metin TOK, Mustafa TUNALI, Ferruh KARADENİZ, Özcan KANAT, Murat 

KAYA, Ali ZARA, Mehmet KARA, Süleyman ÇELEBİ, Cenap ALTINÖZ, Oktay ATİK, 

Aykut TÜRKER, Recep BAHAR ve Özgür BAYRAKTAR’ın toplantıya iştirak ettikleri, 

Burçin TANGÜREK’ın ise toplantıya iştirak etmediği görüldü. Toplantıya iştirak etmeyen 

üyenin mazeretini bildirir izin dilekçesi okundu izinli sayılması oylandı ve mevcudun 

oybirliğiyle kabul edildi. Böylece çoğunluğun olduğu görülerek meclis çalışmalarına devam 

edildi. 

          

        Gündem maddelerinin görüşülmesine geçmeden önce Meclis Başkanı;10 Kasım Gazi 

Mustafa Kemal ATATÜRK’ün vefatının 86. yıl dönümü dolayısıyla Türkiye Cumhuriyeti’nin 

kurucusu olan aynı zamanda Yalova Benim Kentimdir diyecek kadar Yalova’ya özel ilgi 

besleyen Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve silah arkadaşlarını saygı ve minnetle anıyorum dedi. 

AKPARTİ Grubu Başkanı İnanç KAYA söz alarak; Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün 86. ölüm 

yıl dönümü münasebetiyle kendisini ve silah arkadaşlarını rahmet ve minnetle anıyorum dedi. 

CHP Grubu Başkanı Oktay ATİK söz alarak; Cumhuriyetimizin kurucusu, milli mücadelemizin 

önderi ve bağımsızlığımızın mimarı Gazi Mustafa Kemal ATATÜR’ün aramızdan ayrılışının 

86. yılında rahmet, minnet ve şükranla anıyoruz. Atatürk; sadece milletimiz değil bütün 

insanlığın sevgisini ve saygısını kazanmış bir liderdir. Milletimize ve ordumuza önderlik 

ederek yürüttüğü istiklal mücadelesi, hür yaşama kararlığındaki Türk Milletini aydınlık günlere 

kavuşturmuştur. 10 Kasım’lar sadece yas günü değil, O’nun en büyük eseri olan Türkiye 

Cumhuriyeti’ni geliştirip koruyarak, geleceğe taşıma azmimizi tazelediğimiz günler olmalıdır. 

Mustafa Kemal’i anlamak; yurdumuzu dünyanın en mamur ve en medeni memleketleri 

seviyesine çıkarmak, milli kültürümüze sahip çıkarak yeniden büyük bir medeniyet tesisi için 

çalışmak demektir. Bağımsızlık uğrunda, karşısına çıkan tüm güçlükleri aşarak, milletine 

bağımsızlığını armağan eden,  kısa yaşamına sığdırdığı büyük başarılarla dünya milletlerine 

örnek olan Atatürk’ün bize sunduğu değerleri korumak ve bizden sonraki kuşaklara aktarmak 

için tüm gücümüzle çalışmalıyız.  Kurtuluş savaşımızın önderi, eşsiz kahraman Gazi Mustafa 

Kemal Atatürk, milletimizin gönlünde daime yaşayacak, omuz omuza mücadele ettiği silah 

arkadaşları ve istiklal mücadelemizin kahraman şehit ve gazileri hiçbir zaman 

unutulmayacaktır.  Bu duygu ve düşüncelerle Türkiye Cumhuriyeti’nin kurucusu Gaz Mustafa 

Kemal Atatürk’ü, istiklal mücadelemizin tüm kahramanlarını bir kez daha rahmet minnet ve 

şükranla anıyoruz. Ruhları şad olsun dedi. MHP Grubu Üyesi Özcan KANAT söz alarak,  

Çanakkale Zaferinin mimarı ve Cumhuriyetimizin kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ü ve 

silah arkadaşlarını rahmet ve minnetle anıyorum ruhlarına Fatiha okunmasını teklif ediyorum 

dedi ve gündem maddelerine geçildi. 

 

       Gündemin on beşinci maddesinde yer alan; İl Özel İdaresinin 2025 Yılı Gelir Bütçesi 

müzakereye açıldı. Gelir kalemleri projeksiyon eşliğinde tek tek okutulmak suretiyle meclis 

üyelerinin bilgisine sunuldu. Yapılan müzakereler neticesinde; İl Özel İdaresinin 2025 Mali 

Yılı Gelir Bütçesinin Ekonomik Sınıflandırmasının Birinci Düzeyinin oylamasına geçildi, 

Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 29 uncu maddesi gereğince, İl Özel 

İdaresinin 2025 Yılı için tahmin edilen; 

 

 



 

        01- Vergi Gelirleri ₺5.000.000,00 

        03- Teşebbüs ve Mülkiyet Gelirleri ₺115.000.000,00  

        08- Diğer Gelirler (İller Bankası - Faizler) ₺611.000.000,00  

 

        Gelir Bütçesinin Ekonomik Sınıflandırmasının Birinci Düzeyi itibariyle ayrı ayrı ad 

okunmak suretiyle oylandı ve oylama cetvelinde belirtildiği gibi toplantıda mevcut tüm 

üyelerin kabul oyu ve oybirliğiyle kabul edildi. 

 

        Gündemin on altıncı maddesinde yer alan; İl Özel İdaresinin 2025 Yılı Finansman 

Programı müzakereye açıldı. Finansman kalemleri projeksiyon eşliğinde tek tek okutulmak 

suretiyle meclis üyelerinin bilgisine sunuldu. Yapılan müzakereler neticesinde; 

 

        İl Özel İdaresinin 2025 Mali Yılı Finansman Programının Birinci Düzeyi Üçer Aylık 

Dönemler itibariyle oylamasına geçildi; 

 

        Birinci 3 aylık dönem için tahmin edilen ₺182.500.000,00 finansman programı, 

        İkinci 3 aylık dönem için tahmin edilen ₺182.500.000,00 finansman programı, 

        Üçüncü 3 aylık dönem için tahmin edilen ₺182.500.000,00 finansman programı, 

        Dördüncü 3 aylık dönem için tahmin edilen ₺182.500.000,00 finansman programı 

dönemler itibariyle toplamları üzerinden ayrı ayrı ad okunmak suretiyle oylandı ve oylama 

cetvelinde belirtildiği gibi toplantıda mevcut tüm üyelerin kabul oyu ve oybirliğiyle kabul 

edildi.  

 

        Gündemin on yedinci maddesinde yer alan; İl Özel İdaresinin 2025 yılı gider bütçesinin 

Ayrıntılı Harcama Programı müzakereye açıldı. Ayrıntılı harcama programına ait bütçe 

kalemleri projeksiyon eşliğinde tek tek okutulmak suretiyle meclis üyelerinin bilgisine sunuldu. 

Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 29 uncu maddesi gereğince, İl Özel 

İdaresinin 2025 yılı gider bütçesinin ayrıntılı harcama programı üçer aylık dönemler itibariyle 

ayrı ayrı ad okunmak suretiyle yapılan oylamasında;   

 

        Birinci 3 aylık dönem için tahmin edilen toplam ₺182.500.000,00,   

        İkinci 3 aylık dönem için tahmin edilen toplam ₺182.500.000,00, 

        Üçüncü 3 aylık dönem için tahmin edilen toplam ₺182.500.000,00, 

        Dördüncü 3 aylık dönem için tahmin edilen toplam ₺182.0500.000,00 tutarındaki harcama 

programı dönemler itibariyle oylama cetvelinde belirtildiği gibi toplantıda mevcut tüm üyelerin 

kabul oyu ve oybirliğiyle kabul edildi.   

 

        İl Genel Meclisinin 2024 yılı Kasım ayı olağan toplantısının 04.10.2024 tarihli dördüncü 

birleşiminde incelenerek bir rapora bağlanmak üzere İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale 

edilen; ilimizde köy dokusunun bozulmaması ve köy dokusuna aykırı farklı yapılaşmaların 

önüne geçilmesi amacıyla, belediye mücavir alan sınırları dışında planı bulunmayan köy ve 

mezraların köy yerleşik alanları içerisinde bir parselde birden fazla yapı yapılması konusunun 

mevzuat hükümleri doğrultusunda değerlendirilerek karara bağlanması teklifi hakkında 

hazırlanan rapor ve muhalefet şerhi okundu. Meclis Üyelerinden Murat KAYA söz alarak, bu 

konunun Ekim ayı olağan toplantısında meclisimizin gündemine geldiğini ve bu ayki 

toplantımızda karara bağlamayı hedeflediklerini, birbirine yakın ve aynı dokuya sahip 

köylerden belediye mücavir alanındaki köylerde bir parselde birden fazla yapı yapılabildiği 

halde özel idarenin sorumluluk alanındaki köylerde birden fazla yapı yapılamadığını, bunun da 

aynı emsaldeki parsellerde yapı yapmak isteyen vatandaşlarımız arasında ayrıma ve 

mağduriyete neden olacağını, 2020 yılı Aralık ayında alınan ve Vali tarafından iade edilen 

karar ve Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığından alınan görüş 2021 yılı Temmuz 

ayında yönetmelikte yapılan düzenlemeden önce olduğunu dile getirdi. Üyelerden Oktay ATİK 



 

söz alarak; Murat KAYA arkadaşımızın fikirlerine katıldığını, aynı emsaldeki parsellerden 

belediye mücavir bulunan bir parselde birden fazla yapı yapılmasının mümkün olması, belediye 

mücavir alanı dışında bir parselde birden fazla yapı yapılamamasının hakkaniyetli olmadığını, 

Çevre Bakanlığının görüşünün ve Valiliğin iade gerekçesinin olumlu olmaması nedeniyle 

alacağımız kararın hukuki açıdan tartışmaya neden olabileceğini, Milletvekillerimiz tarafından 

konunun TBMM’ne taşınarak mevzuat yönünde yapılacak düzenlemeyle soruna kökten çözüm 

getirilmesinin daha doğru olacağını, dolayısıyla muhalefet şerhimizde belirtilen “07.12.2020 

tarih ve 240 sayılı İl Genel Meclisinin aynı konu ve muhteviyatıyla almış olduğu kararı Yalova 

Valiliği İdare ve Denetim Müdürlüğünün E-161403-86-250-8842 sayılı görüşünde de açıkça 

belirtildiği üzere “mevzuata aykırı” olması nedeniyle iade edilmiş olup, konu hakkında idarece 

Çevre ve Şehircilik Bakanlığına sorularak 15.05.2020 tarihli görüşünde de açıkça olumlu bir 

görüş bulunmaması nedeniyle alınacak kararın sonuçları telafisi mümkün olmayacak zararlara 

da neden olabileceğinden komisyon kararına katılmıyoruz.” Muhalefetiyle bu konuda ret oyu 

vereceklerini dile getirdi. Üyelerden İnanç KAYA söz alarak; yönetmelikte yer alan bu gibi 

ayrımların kaçak yapılaşmaya neden olabileceğini, Sn. Valimizin kaçak yapılaşma konusunda 

çok hassas olduğunu ve kaçak yapılaşmanın önüne geçmek için muhtarlar ve ilgili kamu kurum 

yöneticileriyle toplantılar düzenleyerek gerekli uyarılarda bulunduğunu, 2021 yılında 

yönetmelikte yapılan düzenleme ile belli şartlara bağlı olarak bir parselde birden fazla yapı 

yapılabileceğini, ancak uygulamada ve ruhsatlandırma işlemlerinde bu konuda sıkıntılar 

yaşandığını, yaşanan sıkıntının giderilmesi için İmar Kanununun 27. maddesi ile il genel 

meclisine verilen yetki çerçevesinde böyle bir karar alınması ihtiyacı doğduğu yönündeki 

görüşünü meclise iletti. Meclis Başkanı; Kanunun il genel meclisine verdiği yetki ve hukuk 

kuralları çerçevesinde bu konuda karar alınacağını ifade etti. Oluşan tereddütlerin giderilmesi 

ve mevzuatta yapılan değişiklikler konusunda meclis üyelerinin sordukları sorulara İdare 

yetkilileri tarafından cevap verildi. Yapılan müzakereler neticesinde, komisyon raporunda 

belirtildiği gibi; Yalova il sınırları içerisinde toplam 43 köyün bulunduğu, 21 köyün belediye 

mücavir alan sınırlarının içerisinde, 22 köyün ise İl Özel İdaresi imar sorumluluk sahasında 

kaldığı, belediye mücavir alan sınırları içerisinde kalan köylerde Plansız Alanlar İmar 

Yönetmeliğine göre “bir parselde birden fazla bina” yapılabildiği, mücavir alan sınırları 

dışındaki köylerde ise “bir parselde birden fazla binaya izin verilmediği”, ancak ilimizde 

bulunan köylerin ekonomik, sosyal ve kültürel açıdan birbirlerine benzer ve aynı köy dokusuna 

sahip olmalarına rağmen, yönetmelikteki ayrımdan kaynaklı köy dokusunu bozan farklı 

yapılaşma taleplerinin bulunduğu anlaşılmış olup, aradaki farkın ortadan kaldırılması ve 

yapılan taleplerin karşılanmasının yanı sıra bu konuda oluşacak mağduriyetlerin önlenmesi ve 

kaçak yapılaşmanın önüne geçilmesi amacıyla, 3194 sayılı İmar Kanunu Köylerde Yapılacak 

Yapılar ve Uyulacak Esaslar başlıklı 27 nci maddesinin 7 inci fıkrası ile il genel meclisine 

verilen yetki çerçevesinde, özel kanunlara ilişkin hükümler saklı kalmak şartıyla, belediye 

mücavir alan sınırları dışında planı bulunmayan köy ve mezraların köy yerleşik alanları 

içerisinde yapı şartlarına uyulmak kaydıyla binalar arası 6m mesafe bırakılarak, her türlü 

altyapı hizmetlerinin parsel malikinin sorumluluğunda olması şartıyla bir parselde birden fazla 

bina yapılması iradesinin İdare tarafından kullanılması ve İl Genel Meclisinin almış olduğu 

07.01.2021 tarihli ve 12 sayılı karar hükmünün buna göre iptal edilmesi, bina sayısı 3 adedi 

geçtiğinde, 04.01.2024 tarih ve 06 sayılı İl Genel Meclisi Kararı ile belirlenen, Köy Yerleşik 

Alanlarında bir parselde 3’ten fazla yapılacak bina ve tesisler için uygulanacak yapı ruhsatı ve 

yapı kullanma izin belgesi bedellerinin tekrar değerlendirilmesi, tek ruhsata bağlanmanın, her 

ne kadar yönetmelik hükümlerinde geçse de, uygulamada ve günümüz mevzuatları ve 

sistemlerince tek ruhsata bağlamanın mümkün olmadığı anlaşıldığından, bir parselde birden 

fazla inşa edilecek her bir bina için ayrı ruhsat düzenlenmesi hususu işaretle oylandı, toplantıda 

mevcut Zeynel ŞAHİN, Muttalip TUNÇ, Mustafa TUNALI, Ali ZARA, Mehmet KARA, 

Oktay ATİK ve Aykut TÜRKER’in ret oyuna karşı, Hasan SOYGÜZEL, Ali Oğuz 

BERBEROĞLU, İnanç KAYA, Resul ÇİFTÇİ, Metin TOK, Ferruh KARADENİZ, Özcan 

KANAT, Murat KAYA, Süleyman ÇELEBİ, Cenap ALTINÖZ, Recep BAHAR ve Özgür 

BAYRAKTAR’ın evet oyu ve oyçokluğu ile kabul edildi. 



 

 

      Gündemin yedinci maddesinde yer alan; İlimiz, Çınarcık İlçesi, Kocadere Köyü sahilinde 

atıl durumda bulunan alanın tekrar kamuya kazandırılması ve buradan umulan azami faydanın 

elde edilmesi amacıyla hazırlanan Kocadere Sahil Düzenleme Projesi için Çevre Şehircilik ve 

İklim Değişikliği Bakanlığı’ndan talep edilecek hibe desteğine yönelik işlemlerin yürütülmesi 

için İl Özel İdaresi Genel Sekreterine yetki verilmesi teklifi hakkında Plan ve Bütçe 

Komisyonunca hazırlanan rapor okundu. Meclis üyelerinden Oktay ATİK söz alarak; oradaki 

dokunun korunması ve iklim değişikliği şartları göz önünde bulundurularak ona göre söz 

konusu projenin uygulanmasının daha doğru olacağı yönündeki görüşünü meclise iletti.  

Yapılan müzakereler neticesinde, komisyon raporunda belirtildiği gibi; İlimiz, Çınarcık İlçesi, 

Kocadere Köyü sahilinde atıl durumda bulunan sahil şeridinin tekrar kamuya kazandırılması ve 

söz konusu alandan umulan azami faydanın elde edilmesi amacıyla, idari bina, otopark, kafe, 

tuvaletler, duş kabinleri, cankurtaran kulübesi, yürüyüş alanları, çocuk oyun parkları ve spor 

alanları gibi çeşitli sosyal donatı elemanları ile mevcut dokunun kıyı ile ilişkisinin yeniden 

kurulması, kentle iletişiminin sağlanması ve su-kıyı-doku bütünlüğünü oluşturacak şekilde 

hazırlanan “Çınarcık İlçesi, Kocadere Köyü Sahil Düzenleme Projesi”nin uygulanması, söz 

konusu projenin uygulanması için İller Bankası A.Ş.den ₺5.000.000,00 tutarında proje kredisi 

ve ₺5.000.000,00 hibe desteği talebinde bulunulması, Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği 

Bakanlığından ₺5.000.000,00 tutarında hibe desteğinin alınması, kredi talebi ve hibe desteğine 

yönelik iş ve işlemlerin yürütülmesi için İl Özel İdaresi Genel Sekreteri Ümit YILMAZ’a yetki 

verilmesi hususu oylandı ve mevcudun oybirliğiyle kabul edildi. 

 

        İl Genel Meclisinin 2024 yılı Kasım ayı olağan toplantısının 05.11.2024 tarihli beşinci 

birleşiminde incelenerek bir rapora bağlanmak üzere Plan ve Bütçe Komisyonuna havale 

edilen; Fıstıklı Köy Meydanı ve Bina Cephe Rehabilitasyonu Kentsel Tasarım Projesi ile 

Yağhane Müzesi Projesinin uygulanması amacıyla, İller Bankası A.Ş. den talep edilecek proje 

kredisi ile Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı’ndan sağlanacak hibe desteği 

işlemlerinin yürütülmesi için İl Özel İdaresi Genel Sekreterine yetki verilmesi teklifi hakkında 

ilgili komisyonca hazırlanan rapor okundu.  Meclis Başkanı; kamuoyunda neden buna benzer 

projeler için hibe desteği alınıyor da diğer konularda hibe alınmadığı sorularıyla karşılaştığını, 

ancak Bakanlığın faaliyet alanındaki belli başlı projeler için hibe desteği verdiklerini, her talebe 

hibe desteği verilemediklerini dile getirdi. Yapılan müzakereler neticesinde, komisyon 

raporunda belirtildiği gibi; “Fıstıklı Köy Meydanı ve Bina Cephe Rehabilitasyonu Kentsel 

Tasarım Projesi” ile “Yağhane Müzesi Projesi”nin, iklim değişikliği etkilerinin de göz önünde 

bulundurularak ona göre uygulanması, söz konusu projelerin uygulanmasında kullanılmak 

üzere İller Bankası A.Ş.den ₺15.000.000,00 tutarında proje kredisi talebinde bulunulması ve 

Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığından ₺10.000.000,00 tutarında hibe desteğinin 

alınmasına yönelik iş ve işlemlerin yürütülmesi için İl Özel İdaresi Genel Sekreteri Ümit 

YILMAZ’a yetki verilmesi hususu oylandı ve mevcudun oybirliğiyle kabul edildi. 

 

        İl Genel Meclisinin 2024 yılı Kasım ayı olağan toplantısının 05.11.2024 tarihli beşinci 

birleşiminde incelenerek bir rapora bağlanmak üzere Plan ve Bütçe Komisyonuna havale 

edilen; Yalova İnsan Hakları ve Hürriyetleri Derneği tarafından Yalova Merkez Köylerine 

Temel Afet Bilinci Eğitimi Projesi ile meydana gelebilecek doğal afetler öncesinde merkez 

köylerinde yaşayan vatandaşlarımızı bilinçlendirmek ve tedbirli olmalarını sağlamak amacıyla 

hazırlanan projeye İl Özel İdaresi bütçesinden gerekli maddi desteğin sağlanması teklifi 

hakkında ilgili komisyonca hazırlanan rapor okundu. Meclis üyelerinden Oktay ATİK söz 

alarak; eğitim konusunda kaç kişiye ulaşıldığını ne gibi çalışmaların yapıldığını sordu.  Meclis 

Başkanı; bu konularda ne gibi çalışmaların yapıldığına dair İdare tarafından hazırlık yapılarak 

meclisin bilgilendirilmesini istedi. Yapılan müzakereler neticesinde, komisyon raporunda 

belirtildiği gibi; meydana gelebilecek doğal afetler öncesinde Yalova merkez köylerinde 

yaşayan vatandaşlarımızı bilinçlendirmek ve tedbirli olmalarını sağlamak, meydana gelebilecek 

doğal afetler esnasında yaşanabilecek paniğin önüne geçmek, toplumsal farkındalık oluşturarak 



 

afet bilinci konusunda duyarlılığı artırmak amacıyla, Yalova İnsan Hakları ve Hürriyetleri 

Derneğince hazırlanan ₺154.000,00 maliyetli Yalova Merkez Köylerine Temel Afet Bilinci 

Eğitimi Projesine İl Özel İdaresi bütçesinden ₺100.000,00 ye kadar maddi destek sağlanması 

hususu oylandı ve mevcudun oybirliğiyle kabul edildi.  
  
       İl Genel Meclisinin 2024 yılı Kasım ayı olağan toplantısının 09.11.2024 tarihli dokuzuncu 

birleşiminde incelenerek bir rapor halinde meclise sunulması için Plan ve Bütçe Komisyonuna 

havale edilen; İl Özel İdaresinin sorumluluk alanında bulunan köylerin köy yerleşik alan 

sınırları içerisinde bir parselde 3 ten fazla yapılacak bina ve tesisler hakkında talep edilecek 

Yapı Ruhsatı ve Yapı Kullanma İzin Belgesi için 2024 yılında uygulanmak üzere tahsil 

edilecek hizmet bedelinin belirlenmesi teklifi hakkında ilgili komisyonca hazırlanan rapor 

okundu. Yapılan müzakereler neticesinde, komisyon raporunda belirtildiği gibi; alt ve üstyapı 

bakımından İl Özel İdaresine getireceği ilave mali külfetler de göz önünde bulundurularak, İl 

Özel İdaresinin sorumluluk alanında bulunan köylerin köy yerleşik alan sınırları içerisinde bir 

parselde 3 ten fazla yapılacak bina ve tesisler hakkında talep edilecek Yapı Ruhsatı ve Yapı 

Kullanma İzin Belgesi için, aşağıda tablo halinde belirlenen hizmet bedellerinin 2024 yılında 

uygulanması hususu oylandı ve mevcudun oybirliğiyle kabul edildi. 

 

Köy Yerleşik Alan ve Civarı Hattında 1 

Parselde 3’ten Fazla Yapılacak Bina ve Tesisler 

İçin:  

Yapı Ruhsatı 

(₺/m²) 

Yapı Kullanma 

İzin Belgesi 

(₺/m²) 
100 m² ye kadar olan yapılar için ₺710,00 ₺710,00 

101 m²-200 m² ye kadar olan yapılar için ₺890,00 ₺890,00 

201 m²-500 m² ye kadar olan yapılar için ₺1.060.00 ₺1.060.00 

500 m² den yukarı olan yapılar için  ₺1.430,00 ₺1.430,00 

        

        Dilek ve temenniler maddesi kapsamında Meclis Başkanı; meclisimizde kabul edilen 2025 

yılı bütçesinin hayırlı uğurlu olmasını, hukuk içinde kalarak bütçenin etkin ve ekonomik bir 

şekilde kullanılarak vatandaşlarımızın ihtiyacına cevap verecek güzel hizmetlerin yapılması 

temennisinde bulundu. Meclis üyelerinden İnanç KAYA söz alarak, 2025 yılı bütçesinin hayırlı 

olmasını ve güzel hizmetlerde kullanılması dileğini iletti. Üyelerden Oktay ATİK söz alarak, 

bütçede emeği geçenlere teşekkür etti, 2025 yılı bütçesi ile güzel hizmetler yapılacağını 

umduklarını, plent tesisi ve beton santralinin de devreye girmesiyle beklentilerin daha 

yükseldiğini, tesislerde üretilen malzemenin ilimizin altyapı hizmetlerinde kullanılması için 

malzeme karşılığında belediyelere verilmesinin doğru bir uygulama olduğunu dile getirdi. 

Üyelerden Özcan KANAT söz alarak, 2025 yılı bütçesinin hayırlı olmasını, hakkaniyet 

içerisinde ve vatandaşların taleplerinin karşılanacağı güzel hizmetlerde kullanılmasını temenni 

ediyorum dedi. İl Özel İdaresi Genel Sekreteri Ümit YILMAZ; ekip ruhu içerisinde 

ödeneklerin ekonomik ve verimli bir şekilde kullanılarak kısıtlı olan bütçe imkanları ile 

vatandaşlarımıza daha fazla hizmet yapma çabası içerisinde olacaklarını dile getirdi. 

 

        Görüşülecek başka konu kalmadığından ve başka söz isteyen olmadığından, 2024 yılı 

Aralık ayında yapılacak olan olağan toplantı günü, saati ve yeri tespit edildi. Buna göre Aralık 

ayı olağan toplantısının 02.12.2024 Pazartesi günü saat 15.30’da İl Özel İdaresi hizmet 

binasında bulunan meclis toplantı salonunda yapılması kararlaştırılarak, 2024 yılı Kasım ayı 

olağan toplantısına son verildi. 

 

 

 

   

   

 


